
Against Love

Against Love_下载链接1_

著者:Laura Kipnis

出版者:Vintage

出版时间:2004-9-1

装帧:Paperback

isbn:9780375719325

http://www.allinfo.top/jjdd


Who would dream of being against love? No one.

Love is, as everyone knows, a mysterious and all-controlling force, with vast power over
our thoughts and life decisions.

But is there something a bit worrisome about all this uniformity of opinion? Is this the
one subject about which no disagreement will be entertained, about which one truth
alone is permissible? Consider that the most powerful organized religions produce the
occasional heretic; every ideology has its apostates; even sacred cows find their
butchers. Except for love.

Hence the necessity for a polemic against it. A polemic is designed to be the prose
equivalent of a small explosive device placed under your E-Z-Boy lounger. It won’t
injure you (well not severely); it’s just supposed to shake things up and rattle a few
convictions.
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Laura Kipnis is a professor of media studies at Northwestern University. She has
received fellowships and grants from the Guggenheim Foundation, the Rockefeller
Foundation, and the National Endowment for the Arts. She is the author of many
essays and articles on sexual politics and contemporary culture, and of the book
Against Love: A Polemic.
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评论

相！见！恨！晚！不光撕浪漫爱，作为一本畅销书一并撕love和coupling作为现代情感
和私人生活的organizing
principle。虽然没说啥新东西，但是那简单又不肤浅、辛辣又不刻薄的撕逼语言值得多
加一颗星。太好看了

-----------------------------
Kipnis越是强调无爱之性，其实越是看重爱在婚姻和性里的负影响。正是因为真正地反
对爱情，才会注重婚姻和家庭的位置。爱与婚姻是两件不搭界的差事，爱被解构了只剩
phallus，婚姻被解构了还有繁殖和法律等人类文明。

-----------------------------
解構遊戲繞離了主題，大概倒該由愛來解構解構主義。

-----------------------------
witty, convincing ideas at times but too narrow
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反对爱情的经典语录： 1.
偶尔打打野味，与全心拥戴一夫一妻制，两者之间并没有什么了不得的冲突。 2.
婚姻如同家庭工厂通过严格的生产纪律来管理，使得所有的妻子、丈夫、家庭伴侣都被
现有的机制紧紧绑住。这真的是我们所说的幸福关系吗？ 3.
但是你知道自己不是自由身，现...  

-----------------------------

-----------------------------
有人喜歡陳綺貞 有很多人也喜歡陳綺貞 於是——好像大家都喜歡陳綺貞
然後的然後—— 有人站出來說 喜歡陳綺貞的人裝X 然後的然後—— 又有很多人站出來說
喜歡陳綺貞的人裝X 於是——好像大家都認為喜歡陳綺貞的人裝X 於是的於是——
認為喜歡陳綺貞的人裝X——這本身也...  
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